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Onderwerp:      Voordracht Definitief VVGB Windmolenpark 

Ferrum/Tata 

 

 

De commissie adviseert de Voordracht definitief VVGB Windmolenpark Ferrum/Tata als bespreekstuk  te 

agenderen voor de PS vergadering van 10 juli 2017. 

 

Voor de behandeling van dit punt in de commissie RWW:  zie hieronder het uittreksel uit het 

conceptverslag van de vergadering van de commissie RWW van 19 juni 2017.  

 

6c. Voordracht definitief VVGB Windmolenpark Ferrum/Tata 

De voorzitter licht toe dat deze VVGB deel uitmaakt van de taakstelling 685,5 MW Wind op Land. 

 

Mevrouw De Meij (50PLUS) heeft twijfels bij de voordracht. Het gaat weliswaar om een windturbinepark op 

eigen terrein, maar uit het verslag van de ARO blijkt dat het een enorme impact heeft op de visuele hinder 

voor de bewoners van Wijk aan Zee. 

 

De voorzitter constateert dat 50PLUS de voordracht nogmaals wil bespreken in PS van 10 juli 2017. 

 

De heer Van der Hoek (ged.) maakt een opmerking over twee andere windparken. Normaal gezien worden de 

aanvragen tegelijkertijd met het zienswijzetraject in de commissie besproken. Dit is geen verplichting voor 

GS, maar het is prettig en men voert dan het juiste debat. Voor de laatste ontwerp-VVGB's voor Havenwind en 

Nieuwe Hemweg geldt echter dat de zomerperiode in de weg zit. Als GS zouden wachten om de plannen ter 

kennisname voor te leggen  en te bespreken, kan dat pas in de commissievergadering van 18 september a.s. 

Hij stelt voor om omwille van de voortgang in de zomerperiode de commissie te voorzien van alle relevante 

stukken, maar de stap van de bespreking van de zienswijze in de commissie over te slaan en de voordrachten 

voor de definitieve VVGB's in de commissie van 18 september te bespreken. 

 

Mevrouw Van Rooij (PvdA) heeft begrip voor de situatie. Zij merkt op dat de eerdere besprekingen van VVGB's 

geleid hebben tot aanpassingen en vraagt of daarover wat afgesproken kan worden. 

 

De heer Van der Hoek (ged.) stelt voor om de vragen via technische vragen te stellen, zodat GS daaruit 

kunnen ophalen of er aanleiding is om de voordracht op relevante punten te wijzigen. 

 

De heer Bruggeman (SP) vraagt of de gedeputeerde het tijdpad voor de VVGB Windpark Spuisluis kan 

schetsen. 

 

De heer Van der Hoek (ged.) antwoordt dat hij dit helaas nog niet kan omdat de benodigde vergunningen en 

verklaringen nog ontbreken. Hij had goede hoop dat de vergunningen in de tervisieleggingperiode zouden 

worden afgegeven, maar dit is niet het geval. Er wordt gekoerst op 18 september 2017. 
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De voorzitter vraagt of de commissie ermee instemt dat zij schriftelijk wordt geïnformeerd over de 

windparken Havenwind en Nieuwe Hemweg en dat er geen extra bespreking zal plaatsvinden. De definitieve 

bespreking vindt na het reces plaats in de commissie van 18 september 2017. 

 

De commissie stemt hiermee in. 

 


